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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1050 Åtgärder för att stärka hästnäringen

Det råder nationell brist på hästar, framför allt hobby- och ridskolehästar. 
Ridskolor och privatpersoner vittnar runt om i Sverige om den hästbrist som 
finns. Det gör det svårt för ridskolor att kunna finansiera nya hästar, som nu 
ligger i en mycket högre prisklass än tidigare. Hästbristen kan delvis kopplas 
till ett ökat ridintresse under coronapandemin, men också till att intresset för 
hästar ökar generellt. Det är en livsstil som man vill ha. Ridsporten är den sport 
som näst efter fotboll har flest aktiva utövare i Sverige. 

Min fråga till statsrådet Anna-Caren Sätherberg är: 

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att främja och underlätta för 
hästnäringen i Sverige och avhjälpa hästbristen? 

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-10
Besvaras senast
2022-02-16 kl. 12.00


